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Česko! A jak dál? – Zdraví
Osmou veřejnou diskuzi v rámci projektu Česko! A jak dál? uspořádala Univerzita Karlova 11. února 2020 v Hradci
Králové. Jejím tématem bylo zdraví, především pak alkohol a obezita a jejich důsledky pro společnost. Na diskuzi
vystoupili rektor univerzity prof. Tomáš Zima, ministr zdravotnictví Adam Vojtěch, děkan LF UK v HK prof. Jiří Manďák,
děkan FaF UK prof. Tomáš Šimůnek, zástupce 3. interní kliniky 1. LF UK prof. Tomáš Svačina a zakladatelka společnosti
STOB Iva Málková.

Diskuze Česko! A jak dál? na téma zdraví – alkohol a obezita - záznam
celé diskuze
V úterý 11. února 2020 se v Hradci Králové uskutečnila osmá veřejná diskuze Univerzity Karlovy v rámci projektu Česko!
A jak dál? Zaměřila se na téma zdraví, především alkohol a obezitu a jejich důsledky na společnost. Hlavnímu řečníky
byl rektor univerzity prof. Tomáš Zima, ministr zdravotnictví Adam Vojtěch, děkan LF UK v HK prof. Jiří Manďák, děkan
FaF UK prof. Tomáš Šimůnek, zástupce 3. interní kliniky 1. LF UK prof. Tomáš Svačina a zakladatelka společnosti STOB
Iva Málková.


